
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljø- og fødevareministeren

Dato: 15. oktober 2018

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 89

Vil ministeren forklare, hvorfor regeringen vælger at se bort fra muligheden for at åbne op

for miljøzoner i andre byer end de nuværende, f.eks. Esbjerg, Kolding, Vejle, Randers og

Helsingør?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Ida Auken (RV).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Ida.Auken@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Pia Adelsteen

formand

1/1

Miljø- og Fødevareudvalget 2018-19
MOF Alm.del  Spørgsmål 89

Offentligt


